

國立中興大學代辦大立光電股份有限公司獎學金辦法

National Chung Hsing University LARGAN PRECISION CO., LTD. Scholarship Regulations

中華民國 96 年 05 月 28 日訂定
Established on May 28th, 2007
中華民國 101 年 03 月 22 日修訂
Amended on Mar. 22nd, 2012
中華民國 101 年 07 月 27 日修訂
Amended on Jul. 27th, 2019
中華民國 102 年 10 月 18 日修訂
Amended on Oct. 18th, 2013
中華民國 112 年 07 月 31 日修訂
Amended on Jul. 31st, 2023
中華民國 112 年 10 月 11 日修訂
Amended on Oct. 11st, 2023

一、宗旨：大立光電股份有限公司為培育國內優秀人才，提昇人力素質，並獎勵品學兼優之研究生完成學業，擬定每學年度捐贈國立中興大學(以下簡稱本校)新台幣壹拾萬元整，設置「國立中興大學代辦大立光電股份有限公司獎學金辦法」(以下簡稱本辦法)。

Article1 Purpose: Largan Precision Co., Ltd. aims to cultivate outstanding talents in Taiwan, enhance human quality, and reward graduate students with excellent character and academic performance. Each academic year, the company donates NT\$100,000 to National Chung Hsing University (hereinafter referred to as the University) to establish the "National Chung Hsing University Administered Largan Precision Co., Ltd. Scholarship Regulations" (hereinafter referred to as these Regulations).

二、名額：本獎學金每學年度由財團法人大立光電教育基金會提供壹拾萬元整，頒給本校精密工程學研究所碩、博研究生各 1 名，資訊工程學系及機械工程學系碩、博研究生各 2 名，計 10 名學生。

Article2 Number of Scholarships: Each academic year, the Largan Precision Education Foundation provides NT\$100,000, awarding 1 master's and 1 doctoral student from the Institute of Precision Engineering, 2 master's and 2 doctoral students from the Department of Computer Science and Information Engineering, and 2 master's and 2 doctoral students from the Department of Mechanical Engineering, totaling 10 students.

三、獎助金額：獲獎學生每學年度發給新台幣 1 萬元整，總計 10 萬元整。

Article3 Scholarship Amount : Each awarded student receives NT\$10,000 per academic year, totaling NT\$100,000.

四、申請資格：本校前條所述各系所碩、博士班研究生，合乎下列各項條件者，得提出申請。

(一)前學年(上、下學期)之操行成績皆 85 分以上(含)，且無記過以上處份者。

(二)前學年(上、下學期)之學業成績皆 80 分以上(含)，且無任何一科不及格者。

Article4 Eligibility: Graduate students from the aforementioned departments of the University are eligible to apply if they meet the following conditions:

1. Conduct scores of 85 or above (inclusive) for the previous academic year (both semesters) and no disciplinary actions above a warning.
2. Academic scores of 80 or above (inclusive) for the previous academic year (both semesters) with no failed subjects.

五、繳交文件：

(一)填寫申請書 1 份。

(二)前學年成績證明 1 份 (向註冊組申請)。

Article5 Required Documents:

1. One completed application form.
2. One copy of the previous academic year's transcript (requested from the Registration Section).

六、申請時間及地點：每學年度 10 月底前，學生須依規定向該學系提出申請。

Article6 Application Time and Place: Applications must be submitted to the respective departments by the end of October each academic year.

七、審核：分別由前各學系之獎學金相關審查委員，選擇審定之。

Article7 Review: The scholarship applications are reviewed and selected by the respective scholarship review committees of each department.

八、每學年獲得本獎學金之學生名單永久保存，且應送至本校生活輔導組彙整後函知大立公司備查。

Article8 Records: The list of students awarded this scholarship each academic year is permanently stored and sent to the University's Life Guidance Section for consolidation, and then reported to Largan Precision Co., Ltd. for record-keeping.

九、本辦法經大立光電股份有限公司同意，陳請校長核定後實施，修訂時亦同。

Article9 Implementation and Amendments: These regulations are implemented with the approval of Largan Precision Co., Ltd. and the University's President. The same applies to amendments.